
Protokół nr 12/VII/2015

z obrad XII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 10 lipca 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10.00

Zakończenie obrad –  godz. 13.00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak,  Kierownik  ZGKiM  Karol

Kozak Kierownik  GOPS Grażyna Wysiecka,  Kierownik  GOKSiRu Leszek  Orczykowski  oraz

sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych: Marka Czerwińskiego oraz

Mariana Płotki. Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe:
- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z IX, X zwyczajnej  sesji  oraz XI nadzwyczajnej  sesji  Rady Gminy
Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (położonej

w Sobowidzu) - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

Domachowie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
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5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”  -  referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji

w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie

powierzenia  Gminie  Pszczółki  realizacji  zadania  publicznego  w  zakresie  pomocy

społecznej  polegającej  na  kierowaniu  mieszkańców  Gminy  Trąbki  Wielkie  do

Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolniku-  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  konserwację  ołtarza

głównego  w Kościele parafialnym pw. Świętego Jakuba w Kłodawie -  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  wsi  Czerniewo  na  terenie  gminy

Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

10. Interpelacje i zapytania radnych.

11. Wystąpienia sołtysów.

12. Wolne wnioski. 

Przewodniczący   Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy Błażej Konkol wnosi o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwał:

 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 rok.

 w sprawie przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Kolbudy do wspólnej realizacji zadania pn.:
„Przebudowa drogi gminnej nr 189007G Czerniewo - Zaskoczyn”

 w sprawie przyjęcia  apelu do posłów i  Senatorów Rzeczypospolitej  Polskiej  o  odrzucenie
zapisów projektu ustawy Prawo wodne;

Uzasadnił  potrzebę ich wprowadzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał,  kto  jest  za  wprowadzeniem powyższych  uchwał  do

porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest  za wprowadzeniem proponowanych projektów

uchwał do porządku obrad.

Przewodniczący Rady zaproponował,  następującą  kolejność  porządku obrad z  uwzględnionymi

zmianami :

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z  IX, X zwyczajnej  sesji  oraz XI nadzwyczajnej  sesji  Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na  rok 2015 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (położonej

w Sobowidzu)- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

Domachowie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”  -  referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego  Policji

w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie

powierzenia  Gminie  Pszczółki  realizacji  zadania  publicznego  w  zakresie  pomocy

społecznej  polegającej  na  kierowaniu  mieszkańców  Gminy  Trąbki  Wielkie  do

Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolniku -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  konserwację  ołtarza

głównego  w Kościele parafialnym pw. Świętego Jakuba w Kłodawie -  referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy.

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  wsi  Czerniewo  na  terenie  gminy

Trąbki Wielkie -  referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.
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11. Podjęcie uchwały  w sprawie przystąpienia  wraz z  Nadleśnictwem Kolbudy do wspólnej

realizacji  zadania pn.: „Przebudowa drogi gminnej nr 189007G Czerniewo - Zaskoczyn” -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  apelu  do  posłów  i  Senatorów  Rzeczypospolitej

Polskiej o odrzucenie zapisów projektu ustawy Prawo wodne -  referuje Pan Błażej Konkol

Wójt Gminy.

13. Interpelacje i zapytania radnych.

14. Wystąpienia sołtysów.

15. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.

Przyjęcie protokołu   z   IX, X zwyczajnej sesji oraz XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki

Wielkie.

Przewodniczący     Rady - poinformował, że do Biura Rady wpłynęły uwagi Radnej Wiolety Frydrych  -

zostały one uwzględnione. Kolejno spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z IX, X zwyczajnej sesji

oraz XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z  IX, X zwyczajnej sesji oraz XI

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2

Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in. że
uczestniczył:

– w 70 - leciu istnienia Szkoły Podstawowej w Kłodawie;

– w Jubileuszach 50-lecia pożycia małżeńskiego i urodzin 90 +;
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– w  zakończeniach  roku  szkolnego  w  poszczególnych  placówkach  oświatowych  na  terenie
gminy;

– w  cyklicznym  konkursie  pn:  Najlepszy  Gimnazjalista  Pomorza  –  Agata  Tuszkowska
uczennica  Gimnazjum w Trąbkach Wielkich;

– w spotkaniu z mieszkańcami wspólnoty w Sobowidzu;

– w 25 - leciu powołania samorządu gminnego;

–  w spotkaniach roboczych w sprawie inwestycji gminnych;

– w konkursie pn: „Polska w barwach Biało – Czerwonych”;

– w uroczystym otwarciu fitness w Kłodawie;

– w zebraniach sołeckich organizowanych w niektórych sołectwach;

–  w zorganizowanych w poszczególnych sołectwach festynach;

Poinformował również, że Gminę odwiedzili przedstawiciele niemieckiej gminy partnerskiej Uehlfeld.
Głównym  celem spotkania były tematy wspólnego przedsięwzięcia jakim jest budowa samolotu.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji.

Następnie podziękował Pani Annie Mulawie - Sołtysowi wsi Pawłowo, za zorganizowanie turnieju

sołectw. Podziękował również sołectwom, które zgłosiły uwagi do kwalifikacji  z tego turnieju  tj.

Błotnia i Kłodawa. Kolejno przeszedł do wręczania zwycięskim sołectwom tego turnieju pucharów.

Puchary  wręczali:  Dyrektor  GOKSiRu  Leszek  Orczykowski,  Wójta  Gminy  Błażej  Konkol,

Przewodniczący  Rady  Gminy  Zbigniew  Leszczyński  i  Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy   Józef

Sroka. 

Wręczenie pucharów zostało upamiętnione wspólną fotografią. 

Ad 3
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015;

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik  Gminy  Zofia  Gorzyńska –przypomniała,  że  na  posiedzeniu  komisji  wspólnej
omówione zostały wszystkie zmiany, ale jeszcze raz odczytała uzasadnienie do uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/69/2015 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Do posiedzenia dołączyła Pani Krystyna Pańków pracownik Urzędu Gminy. Poinformowała,
że  uchwała  ta  dotyczy  lokalu  mieszkalnego,  którego  Gmina   przejęła  od  Agencji
Nieruchomości Rolnej wraz z najemcą.

Przewodniczący Rady Gminy – Spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/70/2015 w w/w sprawie.

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

położonej w Domachowie;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Krystyna  Pańków  –  poinformowała,  że  jest  to  lokal  przejęty  nieodpłatnie  od
Nadleśnictwa  Kolbudy z najemcą , który miał podpisaną z Gminą umowę cywilno – prawną
na przedpłatę na wykup tego lokalu w związku z tym Gmina przejęła ten lokal i należy jak
najszybciej przygotować lokal do sprzedaży.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  spytał,  dlaczego  w  informacjach  dodatkowych  nie  są
wskazane  dane  osób  którym  Gmina  sprzedaje  dane  lokale,  natomiast  podaje  się  dane
lokatorów lokali sąsiednich.  

Pani  Krystyna  Pańków –  wyjaśniając,  poinformowała,  że  takich  informacji  nie  może
wskazywać w uchwałach z uwagi na to, że są to dane poufne. 

Radna Mariola Łabędzka Przewodnicząca Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Spraw
Społecznych poinformowała,  że  Komisja  ROŚiSS   rozpatrywała  sprawę  sprzedaży
nieruchomości i pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/71/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie powołania „Zespołu ds. wyboru ławników”;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że zgodnie z
zasadą  należy  powołać  zespół  w  skład  którego  powinien  wchodzić  przedstawiciel  sądu,
Urzędu  Gminy  i  Radny Rady Gminy  Trąbki  Wielkie.   Z  przedstawicieli  Urzędu  Gminy
proponuje:  Panią  Krystynę  Stępniewską  –  Sekretarz  Gminy  i  Panią  Ludwikę  Zdun-
Kierownik  Urzędu  Stanu  Cywilnego.  Z  rady  proponuje  Przewodniczącego  Rady  Gminy
Zbigniewa Leszczyńskiego.

Przewodniczący Rady Gminy -  odczytał nadesłane przez Sąd Rejonowy Gdańsk – Południe
w Gdańsku pismo dotyczące podania danych sędziego, który będzie wchodził w skład zespołu
ds. wyboru ławników. Z pisma wynika, że będzie to SSR Ewa Sztutowska.  

W  dalszej  dyskusji,  kolejną  osobą,  która  została  wytypowana  w  skład  przedmiotowego
zespołu  została  Radna  Anna  Stosio,  Przewodnicząca  Komisji  Kultury  Oświaty  Sportu  i
Zdrowia.

Po ustaleniu członków zespołu w skład którego wchodzą:

1. SSR Ewa Sztutowska;

2. Krystyna Stępniewska; 

3. Ludwika Zdun; 

4. Anna Stosio; 

5. Zbigniew Leszczyński.

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/72/2015 w w/w sprawie.  

Wójt Gminy – poinformował, że na dzisiejsze obrady na godz. 11.00 zaprosił uczennicę Agatę
Tuszkowską  wraz  z  rodzicami.  Chciałby  oficjalnie  pogratulować  uczennicy  osiągniętych
wyników. Wie, że osoby te już czekają na korytarzu. Spytał, czy można by zmienić porządek
obrad, aby zaproszonych poprosić na salę obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – wyraził na powyższe zgodę. 
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Do obrad dołączyła Agata Tuszkowska uczennica Gimnazjum w Trąbkach Wielkich  wraz z 
matką. 

Wójt   Gminy – zaznaczył, że co roku jest organizowany konkurs na najlepszego Gimnazjalistę
danego rocznika. W tym roku najlepszym Gimnazjalistą Gminy Trąbki Wielkie została Agata
Tuszkowska. Kandydatura została podana do wojewódzkiego konkursu. Agata zajęła ósme
miejsce na ponad 100 Gimnazjalistów z całego Województwa Pomorskiego, co jest bardzo
dobrym wynikiem. Kolejno pogratulował uczennicy osiągnięć i poinformował, że nagrodą za
trud włożony w naukę jest wyjazd uczennicy na obóz żeglarski. 

Gratulacjom towarzyszyły  gromkie  oklaski  wszystkich  obecnych  oraz  wspólna  fotografia
upamiętniająca to wydarzenie. 

Kolejno Agata Tuszkowska wraz ze swoją matką opuściła salę obrad. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji
w Gdańsku informacji o kandydatach na ławników.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

  

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/73/2015 w w/w sprawie.  

Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  w

sprawie powierzenia Gminie Pszczółki realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy

społecznej  polegającej  na  kierowaniu  mieszkańców  Gminy  Trąbki  Wielkie  do

Środowiskowego Domu Samopomocy w Kolniku

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - poinformował, że sprawa została omówiona na komisji wspólnej. Jest obecna

Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, jeżeli są jakieś
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szczegółowe pytania w tym temacie to Pani Grażyna udzieli nam takiej informacji. Zwrócił

się do pani Kierownik o podanie  ilości osób, które zostały skierowane do Ośrodka.

Pani Grażyna Wy  siecka – poinformowała, że na chwilę obecną jest konieczność umieszczenia

dwóch  osób  w  Środowiskowym  Domu   w  Kolniku.  Na  chwilę  obecną  z  terenu  gminy

umieszczonych jest:   sześć  osób na  Szewskiej  Górze  –  Gmina  Przywidz,  jedna  osoba w

Skarszewach, trzy osoby w Krzywym Kole. Na chwilę obecną Gmina nie ponosi żadnych

kosztów, koszty te ponosi Urząd Wojewódzki. Osoby, które są kierowane do takich ośrodków

w pierwszej kolejności kierowane są na ustalenie odpowiedniego stopień niepełnosprawności.

Wywiązała się dyskusja w trakcie której :

Wójt  Gminy – zwrócił  uwagę,  że  jest  to  usługa,  której  brakuje na terenie  Gminy Trąbki

Wielkie. Przypomniał o planowanej inicjatywie budowy „Domu Ulgi w Cierpieniu”

Przewodniczący Rady Gminy – uważa, że pozytywnym kierunkiem jest  to, że gmina i rada

otacza  mieszkańców  taką  troską.  Podjęcie  tej  uchwały  jest  bardzo  dobrym  kierunkiem.

Natomiast nawiązując do tego co powiedział Wójt Gminy, to my jako radni to rzeczywiście

musimy zastanowić się nad budową takiego domu. Uważa, że do końca roku rada powinna w

tej kwestii wypracować pewne stanowisko. Zaznaczył, że nie chodzi tylko o dom opieki ale o

dom dziennego pobytu. 

Pani Grażyna Wysiecka - zwróciła uwagę, że Gmina ponosi bardzo duże koszty za osoby

umieszczane w domach dziennej opieki. W gminie jest takich osób - 12. Warto zastanowić się

nad tematem, aby na terenie gminy powstał taki dom. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/  74 /2015 w w/w sprawie.  

Ad. 9  Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia dotacji  celowej na konserwację ołtarza

głównego  w Kościele parafialnym pw. Świętego Jakuba w Kłodawie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej  uchwały. Poinformował, że proboszcz

Parafii Św. Jakuba w Kłodawie zwrócił się z prośbą o współfinansowanie  renowacji ołtarza

zabytkowego w tym kościele. Koszt tej renowacji ma wynieść ok. 70 – 90 tyś. zł.  Kwota,

która jest zawnioskowana – na ten rok, to 40 tys. zł.,. Środki, które są wskazane w uchwale, to

są  nasze  wewnętrzne  środki  a  czy  będą  jakieś  dodatkowe  pieniądze od  Konserwatora

Zabytków, tego nie wie. Gmina Trąbki Wielkie  co roku pomaga jednej z parafii znajdującej

się na terenie  gminy. W budżecie gminy na 2015 rok są zabezpieczone środki na tego typu

inwestycje, ale aby móc je wydatkować, należy  podjąć uchwałę z konkretnym zaznaczeniem

dla jakiego zabytku na terenie Gminy Trąbki Wielkie  mają one zostać przeznaczone.

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/75 /2015 w w/w sprawie.  

Ad.  10  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  fragmentu  wsi  Czerniewo  na  terenie  gminy

Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy –  zwrócił  się  o  zreferowanie  potrzeby  podjęcia  tej  uchwały  przez  r.  pr.
Wawrzyńca Rybaka. 

Radca prawny Wawrzyniec Rybak – poinformował, że rada podejmowała już raz tę uchwałę.

Nie zwrócono jednak uwagę, że była podjęta Uchwała o przystąpieniu do sporządzeniu planu

w 2009 r. – jeszcze przed zmianą ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

W  związku  z  powyższym  Wojewoda  Pomorski  zwrócił  nam  uwagę,  że  powinny  być

zastosowane  przepisy  dotychczasowe.  Dodatkowo  są  jeszcze  kosmetyczne  zmiany,  m.in.

stwierdzamy- według dotychczasowych przepisów - że zapisy planu miejscowego są zgodne z

ustaleniami studium, natomiast w poprzedniej uchwale -  wg. nowej ustawy - mieliśmy zapis,

że nie narusza postanowień studium. Podobna kwestia dotyczy publikacji uchwały, jej wejścia

w życie. Według dotychczasowych przepisów wchodzi w życie po upływie 30 dni od dnia
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ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego, natomiast w poprzedniej

uchwale był zapis, że w terminie 14 dni – według obowiązujących przepisów. Jest to uchwała,

która  merytorycznie  się nie zmieniła. Natomiast były drobne, prawne przeoczenia,  które

należy poprawić.

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/76/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Kolbudy do wspólnej

realizacji  zadania  pn.: „Przebudowa  drogi  gminnej  nr  189007G  Czerniewo  -  Zaskoczyn” -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Wójt    Gminy  -  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że

Nadleśnictwo  Kolbudy  zadeklarowało  wspólną  współprace  remontu  drogi  Czerniewo  –

Zaskoczyn. Sołectwo Zaskoczyn przeznaczyło na budowę tej drogi 10 000,00 zł., sołectwo

Czerniewo  5  500,00  zł.,  natomiast  Nadleśnictwo  Kolbudy  przeznaczyło  30 000,00  zł.,  z

budżetu Gminy będziemy musieli dołożyć drugie tyle. Przypomniał, że wcześniejsza Rada

Gminy  wyznaczyła  do  realizacji  trzy  drogi  tj:  droga  Godziszewo  –  Rościszewo;  Trąbki

Wielkie – Ełganowo i właśnie Czerniewo – Zaskoczyn. Droga Trąbki Wielkie - Ełganowo jest

już zrealizowana, w tym roku ma zostać zrealizowana droga Godziszewo – Rościszewo; do

realizacji pozostaje jeszcze z tych trzech dróg, droga Zaskoczyn – Czerniewo.

Przewodniczący Rady   Gminy: poprosił o przedstawienie dokładnego przebiegu drogi.

Wójt  Gminy –  droga  ma  ponad  2  km.  Chciałbym  abyśmy  zrealizowali  odcinek  od
Zaskoczyna do ostatniej zabudowy w kierunku pól golfowych i z drugiej strony gdyby nam
się udało dojść z tą inwestycją z Czerniewa do Czerńca. Środek zostałby do zrealizowania być
może z dofinansowania z PROMu albo z SCHETYNÓWKI. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi. Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. 
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Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/77/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu do posłów i Senatorów Rzeczypospolitej

Polskiej o odrzucenie zapisów projektu ustawy Prawo wodne;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy  -  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  w

załączniku do uchwały są wskazane cztery istotne argumenty, które przemawiają za tym, aby

odrzucić projekt tej ustawy. To jest scedowanie kolejnych zadań na samorząd terytorialny bez

środków,  czyli  przesuwanie  odpowiedzialności  dotyczącej  szerokiego  zagadnienia.  Gmina

Trąbki  Wielkie  nie  znajduje się w terenie bezpośredniego zagrożenia np.  powodziom, ale

niektóre gminy znajdują się w takim terenie i dopiero będą przeżywały prawdziwy dramat

jeżeli chodzi o realizacje tych zadań. Gmina Trąbki Wielkie jest wyżyną gdańską, z której

wody spływają do Gmin  sąsiednich, do Pruszcza Gdańskiego przez Cedry, Suchy Dąb itd.

Wystarczy, że nałoży się na Gminę obowiązek utrzymanie melioracji szczegółowych, czyli

wyczyszczenie wszystkich rowów na wszystkich polach.   Można sobie wyliczyć  jaki  jest

koszt wyczyszczenia kawałka rowu z zatrudnieniem koparki. Oczywiście na pewno będzie

obowiązywała zasada, że właściciele będą musieli na to łożyć. Natomiast zasada będzie jedna

–  odpowiedzialność  będzie  spoczywała  po  stronie  gmin.  Z  ustawy  tej  będzie  również

wynikało, że gmina ma ograniczoną wpływ na przestrzeń, czyli planowanie przestrzenne w

tym zakresie - czyli musimy się pytać o wszystkie  uwarunkowania zewnętrzne  a sami do

końca nie możemy decydować o tym jakiego rodzaju będzie to ciek wodny. W ustawie tej jest

szereg  innych  zapisów,  oczywiście  wszystkie  samorządy protestują,  wszystkie  korporacje

samorządowe protestują,  ale  im więcej  będzie  tych  głosów to  być  może ustawodawca to

usłyszy. Proszę o podjęcia powyższej uchwały.

Radna M. Łabędzka – zaznaczyła, że na posiedzeniu Komisja ROŚiSS radni zapoznali się z

treścią tego apelu i członkowie komisji popierają ten apelem.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy J. Sroka – zaznaczył, że apel jest bardzo słuszny.

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.
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Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XII/78  /2015 w w/w sprawie.  

Ad. 13 Interpelacje i zapytania radnych;

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i
zapytania radnych.

Radna W. Frydrych – poruszyła temat barszczu Sosnowskiego. Spytała, czy rada może ustalić
jakieś prawo miejscowe, które będzie dotyczyło likwidacji tej rośliny. Dokładnie chodzi o to,
aby Gmina  mogła  ustanowić  wykonanie  zastępcze  tej  likwidacji  jeż  któryś  z  właścicieli
prywatnych posesji nie chce tego uczynić.

Wójt  Gminy –  na  nieswoje  nieruchomości  nie  możemy  wchodzić,  jesteśmy  w  trakcie
ustalania  decyzji  jak  mamy  ten  problem  rozwiązań.  Na  chwilę  obecną  będą  te  prace
wykonywali  strażacy. Będziemy to traktowali  jako zagrożenie. Pisma do właściciela w tej
sprawie są wysyłanie, niestety nie ma odzewu. 

Wywiązała  się  dyskusja  na  powyższy temat,  w  którym Wójt  Gminy informował,  że  jest
pewna procedura w tej sprawie i należy jej przestrzegać. 

Radny Adam Zarzycki – poruszył temat uschniętych drzew na Alei Dębowej. 

Wójt Gminy – rozmawiałem z naczelnikiem, zostaną zakupione nowe polskie dęby i zostaną
zasadzone.

Radny Adam Zarzycki poruszył  temat  sprzątania  ulic  w Kaczkach.  Spytał,  czyja  to  była
inicjatywa.

Wójt Gminy – poinformował, że była to inicjatywa powiatu.

Ad. 14 Wystąpienie sołtysów.

 Pani Karolina Krzewska Sołtys wsi Łaguszewo zadała pytanie dot. kwestii szamba,
które cały czas się przelewa do rowu w Łaguszewie  i nikt z tym nic nie robi. 

 Wójt Gminy – należałoby ustalić jakąś odpłatność od mieszkańców. Poinformował, że
bez systemu zbiorczej kanalizacji  nie da się tego problemu zwalczyć.
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Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której ustalono, że na najbliższej
sesji  Rady  Gminy  Kierownik  ZGKiM  przedstawi  propozycję  rozwiązania  tego
problemu. 

Wójt Gminy – zrobię zestawienie gdzie takie sytuacje na terenie gminy mają miejsce. 

      Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do członków komisji ROSiSS, aby zajęli

       również się tą sprawą.

 Pan Krzysztof  Pepliński  Sołtys  wsi  Domachowo –  poruszył  temat  złego stanu
drogi w Domachowie.  Poinformował,  że na chwile obecną droga jest wieziony
tłuczeń i dziennie przejeżdżają takie ilości ciężarówek, że na chwilę obecna jest
tam dziura na dziurze.  Zwrócił  uwagę na to,  że Powiat przyjeżdża łatać drogę
wtedy, kiedy pada deszcz.

 Wójt Gminy – droga ta, jest drogą powiatową, co roku ileś dróg realizujemy razem
z Powiatem.  Wiem, że droga ta, jest w bardzo złym stanie i  brana jest ona pod
uwagę do wykonania. Jeżeli chodzi o tłuczeń, który jest obecnie przewożony, to
należy  wziąć  pod  uwagę  fakt,  że  Lasy  Państwowe  dokładają  nam  się  do
przebudowy innych dróg. 

 Pan Maciej Czerwiński Sołtys wsi Ełganowo – poruszył temat zapadniętej drogi w
Ełganowie -  na wysokości  starej  szkoły-  przypominając, że sprawa ta  była już
trzykrotnie zgłaszana i nic się w tej sprawie nie dzieje. Kolejna sprawa dotyczyła
sensu  budowania  drogi  z  płyt  YOMB.   Zwrócił  uwagę,  że  przy  drodze  koło
„kurników”, gdzie właśnie stosowano tę metodę,  robi się szachownica. 

 Wójt Gminy – przyznał, że faktycznie przy „kurnikach” płyty na drodze sterczą.

 Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM– jeżeli chodzi o drogę w Gołębiewie to w
dniu dzisiejszym jest już tam ekipa i ją naprawiają, z mojego punktu widzenia była
ta droga źle zrobiona. Prawdopodobnie użyto tam pisaku płukanego.

 Pani Mirosława Sikora – Prykaszczyk Sołtys wsi Kłodawa – w imieniu wszystkich
sołtysów prosi o przeanalizowanie regulaminu ryczałtu sołtysów. Zwróciła uwagę,
że zostaje odbieranie 30% ryczałtu sołeckiego za nieprzybycie sołtysa na sesję.
Zaznaczyła,  że  w  żaden  sposób  nie  można  usprawiedliwić  niemożliwości
uczestnictwa na sesji. Jako pracujący sołtys nie zgadzam się z tym. W momencie
kiedy nie była na sesji, była 5- krotnie w Gminie po sesji. Zgadzam się, że praca
sołtysa jest pracą społeczną, ale ryczałt nie jest za to, że sołtys przyjedzie a za to,
że  sołtys musi przyjeżdżać do Gminy, że używa swoich urządzeń  do drukowania,
że używa materiałów biurowych itp.  Uważa, że te potrącenia są krzywdzące.  

 Wójt Gminy – było to już analizowane. Generalna zasada jest taka, że  dieta którą
się  otrzymuje  ma  rekompensować  utratę  wynagrodzenia  w  zakładzie  pracy.
Pracodawca  ma  prawo  potrącić  to  wynagrodzenie  za  czas  nieobecności.  To
dotyczy  Radnych,  a  w  sprawie  ryczałtu  dla  sołtysów  jest  tak,  że  był  on
przydzielony po to aby uczestniczyli w sesjach.
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 Pani Mirosława Sikora – Prykaszczyk Sołtys wsi Kłodawa – jeśli już tak jest - nie
kwestionuję tego, ale powinny być jakieś ustępstwa. Kolejno spytała, co dzieje się
ze środkami, które zostały potrącone.

 Wójt Gminy – one po prostu wygasają z końcem roku. Ideom tego był fakt, aby
sołtysi uczestniczyli w sesjach. Poproszę jeszcze mecenasa, aby zajął się tą sprawą
czy możemy coś w tej kwestii zmienić. 

 Przewodniczący Rady Gminy – jedna z form przekazywania informacji  jest  to,
żeby sołtysi bezpośrednie informacje czerpali z uczestnictwa w sesji Rady Gminy.
Dodatkowo temat ten będzie poruszony na posiedzeniu komisji statutowej. 

 Pan Jerzy Gębura Sołtys wsi Kaczki – poruszył temat zwalczania na własną rękę
barszczu Sosnowskiego.

 Wójt Gminy – poinformował, że sołtys złamał prawo. Pouczył o tym, aby sołtys
na przyszłość  takich czynności samemu nie podejmował.

 Pa  n  Jerzy  Gębura  Sołtys  wsi  Kaczki –  poruszył  temat  wystosowanego  przez
mieszkańców pisma z zapytaniem skąd mieszkańcy mogą wiedzieć, że ich domy
są wpisane do rejestru zabytków. 

 Wójt Gminy – ustawa o ochronie zabytków mówi wyraźnie. Budynki, które mają
powyżej  –  50  lat  wpisywane  są  do  ewidencji  zabytków w Urzędzie  Gminy a
budynki, które mają powyżej 100 lat, to muszą być zapisane w rejestrze zabytków.
To jest zadanie własne i obowiązek  gminy. Gmina musi tego pilnować.

 Przewodniczący Rady Gminy  – zwrócił  uwagę, aby wypowiedzi były krótkie i
treściwe, ze względu na ograniczony czas i kolejne spotkanie. 

 Pani Anna Koszałka sołtys wsi Postołowo - poruszyła temat drogi z Ełganowa do
Postołowa.  Przypomniała  że  była  ona  wpisana  również  do  naprawy.  Kolejne
pytanie dotyczyło pojemników na odpady komunalne. Spytała dlaczego tak jest, że
w jednych miejscowościach te pojemniki zostały a w innych zostały przez firmę
wywożącą odpady komunalne zabrane.

 Przewodnicząc  Rady Gminy –  nadmienił,  że  na  sali  obrad  są  przedstawiciele
sołectw – radni. Dlaczego takie sprawy nie są zgłaszane Radnym, aby były one
wyjaśniane na bieżąco. Tylko wszystko kumulowane jest  na sesji Rady Gminy.
Radni  są  reprezentantami  i  należy  takie  sprawy  również  zgłaszać  radnym.
Dodatkowo  zaznaczył,  że  podejrzewa,  że  sołtysi  są  również  w  tygodniu  w
Urzędzie Gminy – proponuje,  aby również wówczas takie sprawy zgłaszać,  na
bieżąco.   Powracając  do  zapytania  Pani  sołtys,  Firma  wywożąca  odpady
komunalne,  rzeczywiście  pozostawiła  w  niektórych  miejscach  śmietniki,  ale
sytuacja  jest  taka,  że  Urząd  Gminy  ma  podpisane  z  firmą  wywożącą  odpady
komunalne  umową  i  jeżeli  część  pojemników  jeszcze  jest,  to  na  pewno  w
niedalekiej  przyszłości, trzeba się liczyć z tym, że pojemniki te zostaną zabrane.
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 Wójt Gminy – jeżeli firma do tej pory nie zabrała pojemników to z pewnością je
zabierze. Niektórzy mieszkańcy mieli swoje prywatne pojemniki, to zgłaszali, że
firma ta zabrała im te pojemniki. Nie mam wpływu na to, że jednego dnia nie
pozabierano wszystkim mieszkańcom jednocześnie tych pojemników. Wiem, że
tak byłoby sprawiedliwie. 

 Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn  - poinformowała, że na zebraniu
sołeckim była poruszana sprawa postawienia dwóch znaków dotyczących zakazu
wjazdu samochodów ciężarowych na ul. Kasztanową. Nic w tej sprawie się nie
dzieje. 

 Wójt Gminy – poinformował, że tam nie jest w ogóle uregulowana własność tej
drogi, to jest największy problem.

 Sołtys wsi Klępiny – poruszyła temat opłaty za psy, proponuje o przeanalizowanie
jeszcze  raz  zasadności  tej  opłaty.  Podała,  że  na  terenie  gminy  nie  wszystkie
mieszkańcy  płacą  za  psy  i  nie  wszyscy  sołtysi  spisują  i  podają  do  gminy
informacje, że ktoś ma psa.

 Wójt  Gminy –  uważa,  że  jest  kwestia  zwikłaj  ludzkiej  uczciwości.  Niektórzy
mieszkańcy i sołtysi pomijają tę kwestię. Wrócił uwagę, że Gmina musi ponieść
koszty wyłowienia psa. Generalnie, co do zasady, można zrezygnować z tej opłaty,
ale należy znaleźć jakieś źródło pokrycia do odprowadzania bezpańskich psów.
Kolejna sprawa jeżeli właściciel zaczipuje pieska,  to nie ponosi opłaty. Z opłaty
tej ponadto zwolnienie są:  renciści, emeryci, rolnicy.

 Przewodniczący Rady Gminy – z tego co pamiętam to na gospodarstwo dwa psy
są zwolnione z opłaty. Dodatkowo Rada Gminy podjęła Uchwałę Inkaso, sołtys
otrzymuje  dla  sołectwa  10%  wartości  kwoty  uzbieranej  z  opłaty  za  psa.  W

interesie sołtysa jest dbanie o porządek i dbanie o interesy sołeckie.

 Sołtys wsi Czerniewo – nawiązała do punktu „Wystąpienie sołtysów” Zwróciła
uwagę,  że  kolejny  raz  będąc  na  sesji  słyszy  irytację,  kiedy  sołtysi  chcą  coś
powiedzieć, że : ”proszę szybciej, proszę szybciej, proszę załatwiać to u Radnych,
proszę załatwiać to  indywidualnie  ” uważam, że po to tu jesteśmy,  po to  było
powiedziane, że sołtysi mają być na sesji.

 Przewodniczący Rady gminy – zwrócił uwagę, że można pewne sprawy usprawnić
inną  drogą,  innymi  kanałami  np.  poprzez  Radnych  czy  bezpośrednio  u
pracowników Urzędu Gminy a nie tylko wszystko załatwiać na sesji Rady Gminy. 

 Sołtys wsi Czerniewa -  w nawiązaniu do powyższej wypowiedzi zwróciła uwagę,
że sołtysi może chcą skorzystać z tego, że na sali obrad jest tyle ”mądrych głów”  i
”co wiele głów to nie jedna”, może każdy coś mógłby podpowiedzieć korzystając
ze  swoich  doświadczeń.  Proponuje  aby  albo  w  ogóle  zlikwidować  punkt
„Wystąpienia sołtysów” albo po prostu dać czas na wypowiedź i nie irytować się,
że to tak długo trwa.
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 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – to, że ten punkt jest, to znaczy, że sołtysom
pozwala się wypowiedzieć a nie zatyka się usta. Problem polega na tym, że pewne
rzeczy  można  udoskonalić  –  współpraca  między  sołtysami  a  radnymi,  w
niektórych miejscach jest bardzo nieciekawa. Warto nawiązać współpracę i byłoby
naprawdę o wiele lepiej. Punkt „Wystąpienia sołtysów” został wprowadzony do
porządku obrad 8 lat temu, kiedyś tego nie było bo jest to sesja rady. Sołtys jest
widzem, ale chcieliśmy go włączyć ponieważ jest przedstawicielem samorządu ,
tak samo jak radny.  Proponuje wspólną współpracę między radnym a sołtysami.
Jeżeli  chodzi  o  psy  to  sołtysi  są  najbliżej  mieszkańców.  Mają  największą
orientację kto w sołectwie ma psa.  Należy spisywać i nie pytać czy ktoś chce, czy
nie chce. Jak Gmina nie ma w wykazie tego psa, to trudno, aby o taki podatek
wystąpiła. Przepisy są tak stworzone, aby pieniądze te wracały do sołectwa, aby
służyły sołectwu.  Kolejno nawiązał do wypowiedzi pani sołtys z Kłodawy dot.
wypłacanej diety. Poinformował, że na początku samorządu – lata 90. Sołtysi mieli
za podatek prowizje i nic więcej. Na sesję przychodzili jeden – dwóch sołtysów.
Postanowiliśmy w  jakiś  sposób  zachęcić  sołtysów  aby  uczestniczyli  w  sesji  i
wówczas ustaliliśmy diety. Radny i Sołtys jest rozliczany na podobnej stopie, czyli
za  nieobecność  się  potrąca  dietę.  Możemy   dyskutować,  czy  potrącenie  to
zmniejszyć czy zwiększyć. Natomiast, co do zasady, to musi tak zostać. 

 Radny K. Kusaj – skierował zapytanie do Wójta Gminy, czy słyszał, że gmina
Skarszewy będzie ciągnęła asfalt do Postołowa.

 Wójt Gminy – poinformował, że nie wie, czy Gmina Skarszewy będzie ciągnęła
asfalt  do Postołowa. Natomiast były rozmowy dotyczące wspólnej  inwestycji  z
Gminą  Skarszewy,  ale  to  w  ramach  programu  „schetynówek”  albo  w  ramach
programu rozwoju obszarów wiejskich. Temat ten nie jest na pewno na obecny
rok. 

 Sołtys wsi Cząstkowa – ustawa o samorządzie gminnym mówi tylko o radnych a
nie mówi o sołtysach i pytanie, sołtys pracujący, który pracuje nie może nieraz być
na sesji.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował  wszystkim  za  czynny udział  i  zamknął  XII
zwyczajną sesję Rady Gminy.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

                  Katarzyna Czyż                         Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr IX/49/2015- IX/60/2015
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